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W związku z interwencją mieszkańców Gminy, zaniepokojonych kwestią grożącej nam ponownie 

suszy oraz licznymi pożarami upraw rolniczych w ubiegłych latach, zwracam się z prośbą o informacje: 

- kto i na jakich zasadach odpowiada za ogólny stan poszczególnych hydrantów w Gminie? 

kiedy ostatnio przeprowadzano kompleksowy przegląd (lub audyt) hydrantów w naszej Gminie? 

- jaka jest roczna kwota przeznaczana na ewentualne naprawy i czy jej wielkość zgodna jest z faktycznymi 

potrzebami? 

- jak wygląda plan bieżących konserwacji i utrzymania sprawności hydrantów? 

- czy posiadamy wykaz istniejących, sprawnych hydrantów oraz czy wszystkie jednostki Straży Pożarnej mają 

możliwość szybkiego ich odnajdywania w terenie (aktualne mapy lub oznaczenia GPS)? 


